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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 
Zitting van 23 april 2019

Beheer en Realisatie - Omgevingszorg

3 2019_B&W_00182 Nota van antwoord vragen ChristenUnie: Blauwe diesel 
in Steenwijkerland

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer R. Bats, Burgemeester; de heer B. Harmsma, Wethouder; de heer M. Scheringa, Wethouder; 
mevrouw T. Bijl

Zijn eveneens aanwezig:
de heer G. Smilda, loco-secretaris

Afwezig:
mevrouw T. Jongman, Wethouder; mevrouw J. Groot de, Secretaris

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
Op 12 maart 2019 heeft de ChristenUnie schriftelijke vragen aan het college gesteld met als 
onderwerp: Blauwe diesel in Steenwijkerland? De vragen zijn gesteld naar aanleiding van het besluit 
van het college om bij de aanbesteding van de aanschaf van nieuwe dienstauto’s te kiezen voor 
elektrische auto’s.

Terecht wordt opgemerkt dat dit niet geldt voor het materieel van de gemeentewerf, de 
NoordWestGroep en eventuele dienstauto’s van de IGSD.

Hieronder vindt u de beantwoording van de gestelde vragen.

1.  Heeft het college ook onderzocht, binnen het programma Duurzaam Steenwijkerland, of blauwe 
diesel een van de mogelijkheden is in het kader van onze opdracht voor verdere verduurzaming van 
mobiliteit en materieel?

 Nee, maar dit jaar wordt zowel gestart met de mobiliteitsvisie alsmede ook een onderzoek 
naar het verduurzamen van de auto’s van de buitendienst (programmabegroting 2019 - 
2022). Hierin willen we dit graag meenemen.

2.  Zou blauwe diesel, in de optiek van het college, een goed middel kunnen zijn om de mobiliteit te 
verduurzamen, eventueel als overgangsmaatregel naar volledig emissievrije mobiliteit?

 Ja zeker, blauwe diesel kan helpen als transtitiebrandstof richting een elektrische en/of 
waterstof wagenpark op onze gemeentewerf.

3.  Is het college bereid na te gaan of en hoe blauwe diesel ook beschikbaar gemaakt kan worden aan 
de pompen in Steenwijkerland? Wat voor maatregelen zijn daarvoor nodig?
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 We willen dit graag meenemen in de onder 1 genoemde mobiliteitsvisie. Ook de mogelijke 
maatregelen nemen we daarin op. Met leveranciers en ondernemers gaan we hier het gesprek 
over aan.

4.  Het is aan de markt om vul- en laadpunten voor schone brandstoffen te ontwikkelen en te 
exploiteren. Echter, de gemeente zou het goede voorbeeld kunnen geven door de intentie uit te 
spreken dat zij, indien deze vorm van diesel aangeboden wordt in Steenwijkerland, bereid is deze ook 
toe te passen in de eigen bedrijfsvoering van bijvoorbeeld de gemeentewerf, maar ook het gebruik 
hiervan te stimuleren bij bv. de NoordWestGroep en de IGSD. Is het college bereid dit te doen?

 Ja, voor wat betreft de eigen bedrijfsvoering mits de pomp op korte rijafstand beschikbaar is. 
Voor wat betreft de twee andere genoemde partijen brengen we het graag onder de aandacht 
bij de directie.

Vervolg
Niet van toepassing.

Bijlagen
1. Schriftelijke vragen CU - Blauwe diesel.pdf



 
 
 
 

 
 

Schriftelijke vragen aan het college conform artikel 39 van het Reglement van Orde 
 
Datum:   12 maart 2019 
Onderwerp:   Blauwe diesel in Steenwijkerland? 

 
Sinds enige tijd is er zogenaamde blauwe diesel op de markt. Dit is een vorm van biodiesel, gemaakt uit 
plantaardig (olie)afval. De voordelen van blauwe diesel lijken evident: 

- een circulair product doordat het geproduceerd wordt uit afval 
- brandstofbesparing 
- minder emissie 
- fossielvrij product 

 
O.a. in de provincies Friesland is blauwe diesel inmiddels bij diverse tankstations verkrijgbaar. Ook elders 
neemt de belangstelling voor blauwe diesel toe. Het Waterschap Drents Overijssels Delta heeft inmiddels 
ook besloten over te gaan op duurzame diesel. Blauwe diesel is echter in Steenwijkerland nog niet te 
krijgen aan de pomp.  
 
De schone diesel kan juist een periode van transitie naar nieuwe vormen van energie een goede 
aanvulling zijn om de uitstoot aan CO2  te verminderen. 
Er is ook een nadeel: blauwe diesel is ongeveer 20 cent per liter duurder dan “gewone” diesel. Dit wordt 
overigens deels gecompenseerd doordat er minder brandstof per kilometer verbruikt wordt door een 
efficiëntere verbranding.  
 
Het college heeft op dit moment de aanschaf van nieuwe dienstauto’s aanbesteed en heeft hierbij 
gekozen voor elektrische auto’s. Echter, dit geldt niet voor het materieel van de gemeentewerf, de 
NoordWestgroep en eventuele dienstauto’s van de IGSD. En mogelijk dat nog niet alle dienstauto’s 
gelijktijdig vervangen worden omdat ze nog niet afgeschreven zijn.  
 
De ChristenUnie heeft de volgende vragen aan het college:  
 
1) Heeft het college ook onderzocht, binnen het programma Duurzaam Steenwijkerland, of blauwe 

diesel een van de mogelijkheden is in het kader van onze opdracht voor verdere verduurzaming van 
mobiliteit en materieel?  

2) Zou blauwe diesel, in de optiek van het college, een goed middel kunnen zijn om de mobiliteit te 
verduurzamen, eventueel als overgangsmaatregel naar volledig emissievrije mobiliteit?  

3) Is het college bereid na te gaan of en hoe blauwe diesel ook beschikbaar gemaakt kan worden aan de 
pompen in Steenwijkerland? Wat voor maatregelen zijn daarvoor nodig? 

4) Het is aan de markt om vul- en laadpunten voor schone brandstoffen te ontwikkelen en te 
exploiteren. Echter, de gemeente zou het goede voorbeeld kunnen geven door de intentie uit te 
spreken dat zij, indien deze vorm van diesel aangeboden wordt in Steenwijkerland, bereid is deze ook 
toe te passen in de eigen bedrijfsvoering van bijvoorbeeld de gemeentewerf, maar ook het gebruik 
hiervan te stimuleren bij bv. de NoordwestGroep en de IGSD. Is het college bereid dit te doen? 

 
Jantina Drijfhout 

Fractievoorzitter ChristenUnie Steenwijkerland 
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